
Protokoll Ekenässjöns kommundelsråd 11 februari 2025 kl.18,00–20,00 

Närvarande: 
 Anders Andersson 

Ejlon Johansson 
Lennart Lööw 
Tony Racov 
Torbjörn Bardh 

 
• Mötet inleddes med fika, vi tackar så mycket. 

 
• Anders öppnade mötet. 

 
• Till dagens möte väljs: 

o Torbjörn Bardh som sekreterare 
o Anders Andersson till justerare.  

 
• Tommy Johansson Vetlanda kommuns ”säkerhets Tommy” vill komma till 

kommundelsrådet för ett trygghetsmöte.  Förslag på mötesdag v10 tisdag 4/3 eller 
onsdag 5/3. 
Beslut att hålla mötet tisdag 4 mars kl. 10.00 i Fifflekull. 
Anders bokar med Tommy. 
Kontaktuppgifter: Tommy Johansson 
                          0382–15205 
 

• Punkter att beröra vid mötet med Tommy 
o Beskriva kommunens säkerhetsarbete övergripande. 
o Beredskap, vad gäller vid skarpt läge fråga från kommuninnevånare. 
o Skyddsrum vilka finns, vad gäller, kommer fler att upprättas. 
o Trygghetsfrågan rent generellt i samhället, vad händer, vad görs. 

 
• 4 februari hölls möte angående landsbygdsatsningar av Anders Dahlen. Nytt möte i 

frågan är aviserat till den 18 mars då man skall jobba vidare i frågan. 
o Kommundelsrådet borde varit bättre informerat. 
o Anders kontaktar Anders D för mera information. 

 
• Lite observationer och skvaller: 

o Många lägenheter är lediga i hyreshusen på Parkgatan och Tjädervägen, en 
anledning tros vara att utbudet av lägenheter inne i Vetlanda har ökat och flera 
flyttar in till stan. 

o MP bolagen planerar att bygga ut ca 3 500 m2 mellan befintligt hus och 
järnvägen. 

o Buskarna vid Coop i mittrefugen är äntligen borta, bättre sikt och säkrare trafik. 
 
Vid pennan    Justeras 
Torbjörn Bardh   Anders Andersson 
 
----------------------------   ------------------------------ 



 
 


